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1 Re 17,10-16
He 9,24-28
Mc 12,38-44

 "Feliç aquell, la fama del qual no brilla més que la seva veritat" En aquest nostre món, tan fet i tan pendent d'aparença, imatge,
publicitat, fer-se veure... escoltem avui la Bona Nova de Jesús que ens diu:  Compte!!  Compte amb la fama, i amb l'aparença
buida. Compte amb les formes i formules buides i buidades. Compte amb el discurs mesurat i calculat per quedar bé. No us
deixeu enlluernar.Les formes són importants. Cert. I sovint més del que pensem. Però les hem de cuidar i valorar en quant són
expressió d'una realitat concreta. En quant són formes vives i de pràctica coherent. En quant són visibilització d'un actuar honest
i responsable. Per això, abocats com estem a cuidar i "adorar" la imatge, els "efectes mediàtics", el què diran, la fama, les "fotos i
les històries oficials", les "versions correctes", els cops d'efecte.... Jesús ens adverteix que no ens entri dins aquest cuc. Que no
perdem mai de vista l'autenticitat i la pròpia consciència. No es tracta de quedar bé. Es tracta de ser veritable i sincer.Dona-n's
un cor de pobre.I en aquest nostre món, també tan marcat per interessos, individualisme, consum, avantatges propis... On
calculem  què he de donar, i quant he de donar, Jesús respon com potser no esperem: Ni poc ni molt ni receptes fetes. El que
cal és "donar-nos". Sencerament. Donar-nos personalment. Del tot. No per tranquil·litzar consciències ni per complir preceptes.
No per "satisfer els mínims".Jesús crida a donar-nos de manera que el nostre viure, els nostre bens, la nostra salut, la nostra
cultura... sigui vida per als altres.Tan ocupats, com estem, en aconseguir més. Acaparar. Pujar i guanyar més... Jesús ens
convida a compartir. Compartir el que som i tenim. Amb cor de pobre. Amb el sentiment de saber-nos germans. Fills de Déu. I
amb la confiança que Déu mateix vetlla pels seus fills.Bona Notícia!!La Bona Notícia d'avui ens obre horitzó. Ens diu que  podem
viure així. Ens convida a viure així. I ens diu que viure així és font de goig i de llibertat. No estem abocats a un carreró sense
sortida. No se'ns enduu  el corrent d'un riu que imaginem indominable. Hi ha Bona Notícia. Hi ha alternativa. Podem triar de viure
com Jesús. És joiós.
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